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írásbeli kérdé s
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 ,
évi XXXVI . törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i
Lázár János, miniszterelnökséget vezető miniszter úrhoz ,

„Az igazat mondd, ne csak a valódit . . .” - címmel ,

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól, azért t őle, mert az európai unió s
fejlesztési projektekkel kapcsolatos kérdések vonatkozásában a Kormány tagjai közü l
Miniszter Ur illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr !

2016. december 8-án K/13249 . számon írásbeli kérdést intéztem miniszter úrhoz „Mikorra
várható a Projekt megvalósulása” címmel, a Közép-dunántúli régióhoz tartozó Komárom-
Esztergom és Fejér megye 37, illetve 10, és a Közép-magyarországi régióhoz tartozó Pes t
megye 32 települése által alkotott Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodás i
Társulásnak a KEOP-1.1 .1/2F/09-1.1-2011-0002 számú projekt keretében fut ó
projektjéről, amelynek elsődleges célja a térség hulladékkezelésének korszer űsítése volt, A
projekt Európai Uníós támogatással valósult meg, nettó összköltsége: 16.855 .905,411 Ft . (az
érvényes Támogatási Szerződés szerint) .
Szóltam arról, hogy több egyéb, itt nem részletezend ő beruházás mellett két hulladék -
feldolgozó központ, valamint 8 hulladékgyűjtő udvar biztosítja majd az érintett településelv
hulladékhasznosítását, valamint a hulladékudvarokban a veszélyes hulladék összegy űjtését .
Biztosítaná, merthogy a hulladékudvarok átadására még mindig nem került sor, állítottam .
Korábban a települési önkormányzatok biztosították a veszélyes hulladék összegy űjtését,
amelyet azonban néhány éve éppen a projekt megvalósulásának reményében leállítottak .
Dr . Fónagy János államtitkár úr a kérdésre adott válaszában felvilágosított, hogy az említet t
elemek kikerültek a nevezett KEOP projektböl, és egy KEHOP projektben kerülnek(tek )
megvalósításra. A KEI=IOP projekt december 31-én befejez ődött, „ ., .az eddig megvalósított
6 hulladékgyűjtő udvar átadása lezárult, a kiválasztott közszolgáltató feladata azo k
működtetése a többi kezel őelemmel együtt ”
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Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálattal kell tájékoztatnom, hogy információim szerint engedélyezési problémák miatt a
hulladékudvarok továbbra sem fogadják a veszélyes hulladékot . Kérdésem címe utalva az
ismert József Attila versre — erre bátorkodik utalni . Ujabb — nem közeli - időpontok jelentek
meg a nyitás várható időpontjáról . Fentiekben leírtakra tekintettel, kérem Miniszter urat,
hogy az „igaz"-ról legyen szíves tájékoztatni .
Mivel több ígéret is volt már a várható átadásra, elképzelhet ő-e, hogy az állami szervek
időlegesen biztosítják a veszélyes hulladék begy űjtését az érintett településeken ?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . február 9 .
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